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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 2/23 

Místo konání: Restaurace Marjána, U Nádraží 207, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 21. 6. 2023 od 19:00 hodin 

 

Přítomni:  

 

Veřejný sektor:  

Obec Kytín, Miloslav Holý, ZS4 kultura 

Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura 

Obec Trnová, Zdeněk Pekárek, ZS2 infrastruktura 

Obec Hvozdnice, Helena Kučerová, ZS2, infrastruktura 

Obec Čisovice, Zuzana Kuthanová, ZS2, infrastruktura 

Obec Zahořany, Pavel Přecechtěl, ZS4, kultura 

Obec Jíloviště, Vladimír Dlouhý, ZS2, infrastruktura 

Město Mníšek pod Brdy, Daniela Páterová, ZS1 sociálno, zastoupena na základě plné moci M. 

Polívkovou 

 

Soukromý sektor: 

Jitka Barlová, ZS4 kultura 

NMA, Jaroslav Novák, ZS1 sociálno 

Racing cars performance, Jitka Pekárková, ZS4 kultura 

Magdaléna o.p.s., Martina Jocovová, ZS1 sociálno 

Pavel Jeřábek, ZS3 enviro 

Družstvo Eurosignal, Pavel Ježdík, ZS2 infrastruktura 

Eduard Navara, ZS4 kultura 

TJ Sokol Čisovice, ZS4 kultura, zastoupen na základě plné moci Z. Kuthanovou 

Martina Pochmanová, ZS1 sociálno 

Roman Lepší, ZS4 kultura 

Daniel Březina, ZS3 enviro 

Montessori Institute Prague s. r. o., ZS1 sociálno, zastoupena na základě plné moci R. Čuříkovou 

BIOS fit z. s., Linda Sevaldová, ZS3 enviro (přišla v 19:22) 

 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 19:00 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 21 členů MAS (z toho 3 v zastoupení na základě plné moci, Linda Sevaldová 

přišla v 19:22), z toho 13 členů ze soukromého sektoru a 8 členů z veřejného sektoru. 5 přítomných je 

ze ZS1 sociální oblast, 6 přítomných je ze ZS2 infrastruktura, 3 ze ZS3 enviro a 7 ze ZS4 kultura, je tedy 
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dodržena podmínka, že veřejný sektor, ani žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu 

(více než 49 % hlasovacích práv). Členská schůze je tedy usnášení schopná. 

 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatele pana Daniela Březinu a 

paní Helenu Kučerovou. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se 

nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/23/1: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje zapisovatelkou Radku 

Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 20                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C2/23/1 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. C2/23/2: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Daniela Březinu.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 20                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C2/23/2 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. C2/23/3: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Helenu Kučerovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 20                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C2/23/3 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem dle pozvánky na členskou schůzi MAS Hřebeny, z. s. č. 

2/23 odeslané členům MAS dne 8. 6. 2023. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C2/23/4: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program C2/23: 

1) Zahájení 

2) Schválení aktualizace Stanov spolku MAS Hřebeny, z. s. 

3) Volba členů orgánů spolku (Výbor, Výběrová komise) 

4) Schválení výroční zprávy a účetní závěrky 

5) Programové období 2021 – 2027 (programy IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, OPŽP) 

6) Ostatní 

7) Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:              20              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C2/23/4 bylo schváleno. 

 

Slovo předsedajícího, informace o činnosti spolku 

Bod programu bez usnesení. 

Předsedkyně informovala přítomné o činnosti MAS v období od dubnové členské schůze. Radka 

Čuříková informovala o novinkách z Krajského setkání MAS Středočeského kraje konaného v Benešově 

a v Brandýse nad Labem. Schůze v Benešově se účastnil mimo jiných i p. Kupsa z MMR, který se věnoval 

tématu OPTP, dokladování způsobilých výdajů a kontroly nepřímých nákladů. V Brandýse se jednalo o 

pracovní skupinu k programu SZP (dříve PRV), do kterého bychom se jako MAS rádi nově zapojili. 

Probíral se způsob podání žádosti, vydání Pravidel, alokace, jednotlivé fiche apod.  
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2. Schválení aktualizace Stanov spolku MAS Hřebeny, z. s.  

Před volbou členů orgánů spolku (Výbor a Výběrová komise) je nutné nejdříve schválit aktualizované 

Stanovy spolku MAS Hřebeny, z. s., které byly zaslány v předstihu k prostudování. Pro přehlednost byly 

změněné/aktualizované části zažluceny. Spolu se Stanovami je potřeba schválit také Volební a jednací 

řád.  

Návrh usnesení č. C2/23/5: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje aktualizaci Stanov spolku 

MAS Hřebeny. 

Výsledek hlasování:       Pro:             20            Proti:          0        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/23/5 bylo schváleno. 

 

Předsedkyně spolu se Stanovami navrhuje schválit také Volební řád. 

Návrh usnesení č. C2/23/6: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje aktualizaci Volebního řádu 

spolku MAS Hřebeny. 

Výsledek hlasování:       Pro:             20            Proti:          0        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/23/6 bylo schváleno. 

 

V Jednacím řádu byla doplněna možnost jednání formou online a per rollam. 

Návrh usnesení č. C2/23/7: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje aktualizaci Jednacího řádu 

spolku MAS Hřebeny. 

Výsledek hlasování:       Pro:             20            Proti:          0        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/23/7 bylo schváleno. 

 

3. Volba členů orgánů spolku (Výbor, Výběrová komise) 

Výbor 

Předsedkyně zrekapitulovala pravidla pro volbu členů Výboru a náplň činnosti Výboru. 

Členy Výboru byli navrženi: 

1. Obec Klínec 

2. Mníšek pod Brdy  

3. Obec Hvozdnice 

4. Obec Zahořany 

5. Montessori Institute Prague s. r. o. 

6. Martina Pochmanová  

7. Jitka Barlová 

8. Magdaléna o. p. s. 

9. Racing Cars Performance 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. C2/23/8: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje výše uvedené kandidáty do 

Výboru spolku MAS Hřebeny. 

Výsledek hlasování:       Pro:             20            Proti:          0        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/23/8 bylo schváleno. 

 

Výbor přistoupil k volbě předsedy z řad svých členů. Předsedou Výboru a tím i MAS Hřebeny, z. s. byla 

opětovně zvolena Markéta Polívková. 
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Výběrová komise 

Předsedkyně zrekapitulovala pravidla pro volbu členů Výběrové komise a náplň činnosti komise. Dle 

nově přijatých Stanov je minimální počet členů Výběrové komise 3. S ohledem na zastupitelnost členů 

a činnosti spojené s výběrem projektů je navrženo 7 kandidátů. 

Členy Výběrové komise byli navrženi: 

1. NMA - Jaroslav Novák  

2. Obec Bratřínov  

3. Pavel Jeřábek 

4. Pavel Král 

5. Dan Březina 

6. Obec Jíloviště 

7. Jana Chvátalová 

 

Před hlasováním v 19:22 dorazila paní Sevaldová (BIOS fit) a od této chvíle se zapojuje do hlasování. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. C2/23/9: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje výše uvedené kandidáty do 

Výběrové komise. 

Výsledek hlasování:       Pro:             21           Proti:          0         Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/23/9 bylo schváleno. 

 

Předsedkyně vyzvala členy Výběrové komise k volbě předsedy z řad svých členů. Předsedou Výběrové 

komise byl zvolen Dan Březina. 

 

Doporučení pro Výběrovou komisi ohledně vyhrazení času: ideálně rovnou domluvit termín setkání na 

kontrolu podaných žádostí IROP. Po skončení výzvy (31. 7. 2023) uděláme setkání, kde hodnotitele 

seznámíme s procesem hodnocení. Toto setkání musí proběhnout do 14 dní po konci výzvy (tedy po 

31. 7., ale po administrativní kontrole od kanceláře). Pro dodržení podmínek z Akceptačního dopisu 

musíme zaslat harmonogram setkání VK na ŘO IROP CLLD – nutno kanceláři oznámit zvolené datum.  

 

 

4. Schválení výroční zprávy a účetní závěrky 

Členům spolku byla zaslána Výroční zpráva za rok 2022, která popisuje činnosti a hospodaření spolku 

během roku 2022. 

Návrh usnesení č. C2/23/10: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje Výroční zprávu za rok 2022. 

Výsledek hlasování:       Pro:             21           Proti:          0         Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C2/23/10 bylo schváleno. 

 

 

5. Programové období 2021 – 2027 (programy IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, OPŽP, SZP) 

Paní Čuříková, předsedkyně a paní Jocovová podaly informace o jednotlivých OP. 

 

IROP 

V rámci programu IROP byly zatím vyhlášeny 2 výzvy od MAS (vzdělávání a sociální služby) a nyní 

připravujeme podklady pro vyhlášení výzvy na hasiče (zatím vyhlášeny pouze od IROP). Výzvy jsou 

vyhlášeny od 1. 6. 2023 do 31. 7. 2023. Všechny informace a dokumenty jsou dostupné na našich 

webových stránkách (postup podání, termíny, alokace, přílohy, apod.). Povinnými přílohami jsou 

šablona projektového záměru, Podklady pro hodnocení, Rozpočet projektu a formulář čestného 
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prohlášení. Výzva na hasiče bude vyhlášena v následujících týdnech a členi spolku o této skutečnosti 

budou informováni emailem, dále bude vyvěšena aktualita na webu a FB stránkách.  

 

OPZ+ 

V rámci projektu OPZ+ bylo vyhlášeno výběrové řízení na pozici Koordinátora projektu OPZ+. Výzva 

byla zveřejněna na webu MAS Hřebeny, z. s., byly doručeny 3 přihlášky, z nichž 2 kandidáti splňovali 

kvalifikační předpoklady (výběr pracovníka je v pravomoci Výboru, podpis smlouvy v pravomoci 

předsedkyně spolku, KMK do procesu výběru nezasahuje). S těmito 2 kandidáty proběhl osobní 

pohovor a o VŘ byl pořízen protokol. Vítěznou uchazečkou se stala Martina Jocovová, s níž byla 

uzavřena pracovní smlouva od 1. 6. 2023 na poloviční úvazek. 

V rámci projektu OPZ+ proběhlo také výběrové řízení u partnera projektu města Mníšek pod Brdy. 

Z výběrového řízení byli vybráni uchazeči a nyní je obsazena pozice Komunitní pracovník (pozice 

obsazena Liborem Kálmánem) a Terénní pracovník (pozice obsazena Lindou Skotnicovou). 

V současnosti probíhají pracovní schůzky a město Mníšek pod Brdy realizuje klíčové aktivity zaměřené 

na seniory (prostřednictvím akcí, prohlídek, setkání).  

Partner projektu Magdaléna zajišťuje realizaci klíčové aktivity na Komunitní centrum. Od dubna je 

každé pondělí v odpoledních hodinách v provozu Volnočasový klub pro mládež, nyní se řeší jeho 

otevření i ve čtvrteční odpoledne. Během prázdnin bude klub uzavřen. 

Koordinátor projektu zašle členům informační materiály a provozní doba klubu bude doplněna na web. 

 

OPTP  

Na projektu OPTP proběhla dne 25. 5. 2023 veřejnosprávní kontrola na místě. Předmětem kontroly 

byly dokladované výdaje z prvních dvou monitorovacích období (jednalo se pouze o osobní náklady) a 

kontrola proběhla bez zjištění. V tuto chvíli běží monitorovací období č. 3 (od 1. 2. 2023 do 31. 5. 2023), 

na konci června budeme předkládat další Zprávu o realizaci a žádost o platbu č. 3. 

 

Nová zelená úsporám Light 

Dotace Nová zelená úsporám Light stále pokračuje. Do dnešního dne nás oslovilo cca 70 možných 

žadatelů o dotaci, podáno bylo přes 35 žádostí a dosud je finálně uzavřeno 8 dotací (proplaceno, 

zrealizováno, vypořádáno). Vítanou novinkou je možnost přihlášení se do systému přes bankovní 

identitu, která dosud nebyla zprovozněna. Druhou novinkou je také navýšení dotace o 90 000 Kč a 

přidání nového opatření na instalaci obnovitelných zdrojů energie (na tuto navýšenou částku). 

 

OPŽP  

Starostové a starostky byli osloveni s možností podání projektového záměru do Operačního programu 

Životní prostředí. Žádost zaslal pouze pan Vladimír Dlouhý, starosta obce Jíloviště. V tuto chvíli 

zjišťujeme další postupy a procesy v programu, následně se budou hodnotit doručené záměry. 

 

SZP 

Společná zemědělská politika, dříve PRV (Program rozvoje venkova) – k tomuto programu proběhla 

pracovní schůzka v Brandýse nad Labem dne 30. 5. 2023, které jsme se zúčastnili. V současné chvíli 

jsou zveřejněná Obecná pravidla, podrobnější pravidla budou k dispozici v září. Od 21. 6. 2023 lze 

generovat Programový rámec na Portálu farmáře, který se následně vkládá i do ISKP21+. Opět jsou 2 

milníky, týkající se proplacení části dotace a též vyhlášení poloviny alokace. Na setkání byly probírány 

jednotlivé fiche (oblasti zájmu).  
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6. Ostatní 

Informace z Kontrolní a monitorovací komise (KMK) – Eduard Navara 

Dne 25. 5. 2023 proběhlo zasedání, byl schválen program a bylo podle něj jednáno, jako zapisovatel 

byl zvolen p. Navara, ověřovatel p. Trachta. 

Byla provedena kontrola roční účetní závěrky za rok 2022, kontrola hospodaření v roce 2022, kontrola 

usnesení Členských schůzí (č. 2/22 ze dne 23. 11. 2022 a č. 1/23 ze dne 12. 4. 2023) a kontrola činnosti 

Výboru (č. 1/23 ze dne 25. 1. 2023 a č. 2/23 ze dne 23. 3. 2023) a Výběrové komise. Zápisy z jednání 

jsou vyvěšeny na webu.  

 

Standardizace 

Dne 9. 3. 2023 byla odeslána žádost o změnu (po doplnění a technických problémech byla opětovně 

odeslána žádost o změnu) ohledně standardizace – úprava aktuálních údajů v ISKP, doplnění nových 

členů ve spolku a zařazení členů. Zpětnou vazbu o schválení zatím nemáme. 

 

 

7. Závěr 

Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. 

Na závěr předsedkyně poděkovala přítomným za účast a v 20:30 hod. schůzi ukončila. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   10. 7. 2023 

 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1. Daniel Březina                                            …………………………………………………….. 

 

                        2. Helena Kučerová                                        …………………………………………………….. 

 

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                       ……………………………………………………. 


